

Donor no. 1004775569  
Attn: Miss Tang Kim Ping Rosa  
Buddhist Vajrayana Charity Funds Association  
PO Box  
Yuen Long Post Office  
Yuen Long, NT

304\_(M)\_143

April 2021

Dear Valued Orbis Supporter,



Geoff Oliver Bugbee /Orbis

While 2020 was a difficult year for everyone, your continued generosity has enabled us to raise some HK\$181,303,508 in funding for sight-saving or restoring projects in impoverished countries. Thank you so much for helping to open needlessly blind eyes by guaranteeing we can continue to battle needless blindness worldwide!

With COVID-19 still running rampant, our visionary Cybersight telemedicine webinar initiative also enabled us to train more than 26,000 healthcare workers from 192 different locations in 2020, which is over three times more individuals in 2019.

As we move into 2021, we will continue to do our utmost to pioneer the technologies that will advance eye diagnosis and treatment worldwide. In expressing our heartfelt support for your organization's support over the past year, we take great pleasure in enclosing certificate of appreciation for you to display in your premises.

Yours sincerely,

Mary Lau  
Executive Director, Hong Kong

親愛的奧比斯支持者：



Geoff Oliver Bugbee/ 奧比斯

2020年是充滿挑戰的一年。猶幸有您們繼續慷慨捐助，奧比斯在新冠肺炎影響下仍能盡力拯救視力。過去一年，奧比斯在香港共籌得港幣181,303,508元善款，在發展中國家推行救盲項目。衷心感謝 貴機構的慷慨捐助，讓世界各地更多的眼疾患者可以看得見希望。

在疫情下，奧比斯透過網上醫療教學平台Cybersight，我們得以在數碼世界裡培訓更多醫護人員，致力打擊盲疾。在2020年，我們透過Cybersight培訓了來自192個不同國家/地區超過26,000名眼科醫療人員，相對2019年使用人數增長為三倍。

奧比斯承諾在未來會繼續竭盡所能，把治療眼疾的醫療技術傳送到世界各地。最後，為感謝 貴機構在過去一年對我們的支持，在此送上感謝狀乙張，表達我們摯誠的心意。

劉慧思

總幹事

劉慧思謹啟

2021年4月



**Thank You 感謝**

**Buddhist Vajrayana Charity Funds Association**

承蒙慷慨支持2020年度奧比斯全球救盲行動，  
讓眼疾患者看得見希望。謹此致謝！  
Orbis thanks you for your outstanding support of  
its sight-restoring work around the world in 2020.

劉慧思 總幹事  
Mary Lau Executive Director - Hong Kong